
Verksamhetsberättelse för Tiveds IF, år 2022


Styrelsens sammansättning:


Ordförande: Susanne Urberg

Vice ordförande: Ylva Johansson

Kassör: Rolf Adamsson

Sekreterare: Eva Olofsson

Ledamöter: Tommy Gustavsson, Björn Palmqvist, Andreas Gustavsson

Suppleanter: Tomas Andersson, Heiko de Kort


Möten:

Styrelsen har haft sex protokollförda möten under året, inklusive det konstituerande 
sammanträdet. 


Anläggningen:


Föreningen gör sitt bästa för hålla Åboholm i gott skick för allas trevnad och för att kunna 
bedriva verksamhet, samt för att kunna hyra ut. 


Styrelsen har bett Tiveds Bygg att laga verandataket som läckte in. Den fuktskadade 
takfoten är lagad. Hängrännan till höger om entren är sänkt och gamla rännkrokar är 
ersatta med nya eftersom hängrännan i flera år hängt fel och det stänkt upp på väggen. Vi 
fick bidrag till detta från Laxå kommuns ” Ortspeng”; 60 000 kronor.


Två luftvärmepumpar är inköpta från Hova rör och installerade längst fram i stora salen  
och i biljardrummet. Vi fick bidrag till detta från Laxå kommuns ”Ortspeng”; 50 000 kronor.  
Den gamla omoderna oljepannan som fortfarande fungerar får vara kvar så länge som 
reserv. 


Susanne Urberg har renoverat bastun och herrarnas omklädningsrum. Bastun är slipad 
och inoljad med paraffinolja. Företag med anknytning till Tived har sponsrat med 
bastukuddar, bastustäva och skopa. Bastuherrarna har gjort räcken till bastun och en 
pall.


Mona Andersson som städar anläggningen har även uthyrningsansvaret.


Den 8 maj hade vi arbetsdag i Åboholm i strålande sol. Fönstren blev putsade, ogräs 
bortrensat, förråden blev utrensade. En hel del skräp och blev kört till återvinningen. 

Fotbollsplanen fick två lass jord och vältrades för att bli jämnare och nytt gräs såddes. 
Gräsmattan krattades och gjordes fin så att robotklipparna skulle kunna göra sitt jobb. 
Tommy Gustavsson hittade hålet där midsommarstången ska sitta med hjälp av 
metalldetektor.

Vi avslutade arbetsdagen med en lunch på långbord ute i solen. Det gick åt en hel del 
pizza till de 15 deltagarna.




Medlemmar:

Antal betalande medlemmar i föreningen är för tillfället 180 stycken. 


Sektionernas verksamhet:


Cykelsektionens årsrapport från Ulla Carlsson: 


Sektionen har haft dragning på sin vintermotion. 424 startkort var inlämnade. Vinnare blev 
Asta Johanssn som erhöll ett presentkort på 500 kronor från Tiveds lanthandel.

Tröstpriser till Birgitta Stenström och Ralf Flytström.

 

Även sommarmotionen har haft dragning. Där gäller det att cykla en mil eller promenera 
en halv timme i rask takt. 812 startkort var inlämnade och vinnare blev Tilde Karlsson som 
fick ett presentkort på 2500 kronor på Rönneshyttaaffären.


Motionen fortsätter väl även under 2023 och vi hoppas på ett ännu större deltagande. Ett 
startkort kostar bara 2 kronor och du behöver deltaga 10 gånger för att vara med i stora 
dragningen på höstkanten. 

Ta en cykeltur eller en promenad några gånger i veckan; det stärker både kropp och själ!


Gymverksamhet, Tomas Andersson: Det är full fart i det nyrenoverade gymmet. Gymmet 
är en trevlig mötesplats för både motionärer, muskelbyggare och personer som behöver 
rehabilitering. 


Järngympa på söndagarna: Ylva Johansson kör hårt med sina gympadeltagare på 
söndagkvällar och det är mycket uppskattat och svettigt.


Motionsgymnastik på onsdagarna: Marie Lyhammar har varit gympaledare i drygt 20 år i 
Åboholm och fortsätter med sin omtyckta onsdagsgymnastik som passar de flesta.


Bastun: Det är ett litet gäng herrar som bastar och fikar på fredagkvällarna.

Övriga bastare får betala 50 kr per timme för att basta. Vi har köpt in bra städgrejer så 
man kan torka upp duktigt efter sig när man bastat. Det är väldigt höga elpriser, så tänk 
på hur du använder varmvatten och el, så att vi kan fortsätta att ha bastun öppen.


Pingis: På torsdagskvällar är det ett ganska stort gäng som spelar pingis i Åboholm. Vi 
har fyra fina pingisbord som används flitigt under vinterhalvåret.


Vi har sett att fler medlemmar har kommit spontant för att motionera, leka och umgås i 
Åboholm. Alla medlemmar som vill och betalt aktivetsavgift kan numera få en kod för att 
komma in i anläggningen. Exempelvis så spelar medlemmar pingis, biljard, gymmar, leker, 
spelar innebandy och bastar. 




Det är viktigt att alla håller snyggt och städar efter sig. Det är Tivedsbornas och Tiveds If:s 
medlemmars anäggning och vi har ett gemensamt ansvar för att hålla den i gott skick. 


Susanne Urberg och Harry Lundin har röjt vår etapp av Bergslagsleden. De har även 
städat dass och vindskydd vid Kölnavattnet.  Ett nytt dass med större kapacitet har satts 
upp vid vägen nära vindskyddet för att klara av det ökade besökstrycket. 

Susanne var på ett informationsmöte på Naturens hus i Örebro, arrangerat av Johan 
Karlström för Berglagsleden. Bland annat har vi fått kraftiga oranga plastband med 
Bergslagsledens logga på att sätta runt träd, istället för att måla oranga band på träden. 


Ekonomi:

Se bilaga. 


Festkommitté:

Vi har haft ett mycket välbesökt midsommarfirande med alla traditionella inslag. Allt sport- 
och lekmaterial plockades fram och användes flitigt av både gamla och unga. 

Dansen runt midsommarstången, med musiker Johnny Sjöberg och dansledare Eva 
Olofsson var rolig och det var många som deltog, trots värmen på nästan 30 grader. 

Nytt inslag för året var en käpphästbana där man kunde få låna en käpphäst och rida runt 
en hinderbana.

 Det verkade vara ett uppdämt behov att får träffas efter pandemin så parkeringsplatserna 
räckte inte till och det var lång kö till kaffeservingen, med sitt hembakta bröd.


Lotteri:

På midsommarafton fanns ett flertal välbesökta lotterier bland annat ett lotteri där man 
kunde vinna sponsrade vinster från företag i bygden. Det var upplevelsevinster, 
presentkort på lokala hantverk och mycket mer. Vi tackar å de varmaste alla annonsörer 
för sponsringen av vår midsommarfest.

På Sannerudsmarken hade Tiveds IF ett eget bord där vi informerade om vår verksamhet.

Anita Karlsson anordnade ett mycket fint lotteri som var uppskattat. VI plockade fram 
armbrytarbordet som blev en attraktion i Tiveds IF:s anda.


Ett antal medlemmar i Tiveds IF ställde upp som entrévakter vid 
TivedenAmericanafestivalen  den 9 - 10 september i  Sannerud och fick 5000 kronor för 
jobbet.


Uthyrning:

Åboholm har varit uthyrt en hel del, mest till  barnkalas och födelsedagskalas, 


Sociala medier: Tiveds IF har en Facebooksida som är öppen för alla, där all information 
om föreningen kommer ut. Varje vecka finns något nytt att läsa där.

Anita Karlsson sköter webbsidan Tiveden.nu där Tiveds IF har en sida.




Årsmötet den 20 maj 2022: 


Årsmötet hölls i Åboholm med 15 deltagare. Björn Palmqvist valdes till mötesordförande 
och Eva Olofsson till mötessekreterare.

Efter att årsmötets ordförande hade avslutat mötet avnjöt vi som var där var sin god bit 
smörgåstårta. 


Slutord:

Styrelsen vill rikta ett varmt tack till alla som under året 2022 hjälpt till i föreningens 
verksamhet och hoppas på fortsatt stöd samt hälsar nya medlemmar och ny arbetskraft 
välkommen.


Åboholm 2023-03-27


Susanne Urberg 	 ______________________________________________________________


Rolf Adamsson	 ______________________________________________________________


Ylva Johansson	 ______________________________________________________________


Eva Olofsson		 ______________________________________________________________


Tommy Gustavsson	______________________________________________________________


Björn Palmqvist	 ______________________________________________________________


Andreas Gustavsson  ____________________________________________________________


Tomas Andersson	 ______________________________________________________________


Heiko de Kort.         _____________________________________________________________



